
 

 

4D3N Macao + Chimelong Ocean Kingdom Family 
Fun package (Muslim Friendly) 

四天三晚  澳门+长隆海洋王国親⼦游(穆斯林友好) 
      MFM-04MFMCOK 

 

z 

 

DAY 01 SINGAPORE - MACAO 新加坡 – 澳门  
(Meals on Board 机上便餐) 

Meet & Greet at Macao Airport transfer to Hotel check in. Free & Easy to explore local food 
street.   在澳门机场接机后，返回酒店并办理入住手续。自由活动，探索当地美食街。 

Accommodation 住宿: 4* Macao Case Real Hotel or similar 
 

DAY 02 MACAO - HENG QIN - MACAO 澳门 - 横琴 - 澳门 
(Breakfast) 

(0800-2100) Chimelong Ocean Kingdom: 
After Hotel Breakfast, Meet & Greet at Hotel Lobby and transfer HENHQIN Chimelong Ocean Kingdom, start the exploring in 
Ocean Kingdom Discover with your kinds, Chimelong Ocean Kingdom, located in the Hengqin, Zhuhai City, and is the world's 
largest marine theme park. It has a total of eight theme parks, which fully integrate rare marine animals, top amusement 
equipment and novel large-scale performances. (Optional – top up Chimelong show & show time on 17:00pm ; Weekday SGD 
70; Weekend SGD 90 ) Around 21:00 Transfer to Macao Hotel. 早餐后，在酒店大堂集合并转车前往横琴长隆海洋王国，开

始在海洋王国的探索之旅。横琴长隆海洋王国位于珠海市横琴，是世界上最大的海洋主题公园。公园总共有八个主题

区，全面融合了珍稀海洋动物、顶级游乐设施和新颖的大型表演。 

(自费项目 - 长隆表演 & 表演时间 17:00（平日 SGD$70；周末 SGD$90）) 

大约 21:00，转车返回澳门酒店。 

Accommodation 住宿: 4* Macao Case Real Hotel or similar 
 

DAY 03 MACAO 澳门 
(Breakfast) 

(1900-2000) Open Top Bus SIC Night Tour: 
After Hotel Breakfast, Free & Easy to explore Macao 
Own transfer to Macao ferry terminal (Meet at 1830) and proceed with the Open Top Bus (SIC Night Tour) - The Oriental Las 
Vegas Cotai that includes Wynn Macao-Lisboa Macao-Macao Tower-Sai Wan Bridge (Admiring the unique scenery of Macao 
mainland and Zhuhai Hengqin on the Rainbow Bridge)-Cotai Strip-Wynn Palace-Studio City-The Parisian-Venetian-Galaxy. Drop 
off point: Venetian / Galaxy (The above route is subject to change) 酒店早餐后，自由活动，探索澳门。 

自行前往澳门渡轮码头（集合时间：18:30），乘坐开放顶巴士（共享团体夜游）— 东方拉斯维加斯。行程包括：永利

澳门、丽思卡尔顿、澳门塔、西湾大桥（欣赏澳门本土和珠海横琴的独特风景）、路氹金光大道、永利宫、电影城、巴

黎人、威尼斯人、银河度假城。下车地点：威尼斯人/银河（以上路线可能会有所变动）。 

Accommodation 住宿: 4* Macao Case Real Hotel or similar 
 

DAY 04 MACAO - SINGAPORE 澳门 - 新加坡 

((Breakfast / Meals on Board 机上便餐) 

Meet at Hotel lobby and transfer to Macao Airport.  在酒店大

堂集合，然后前往澳门机场。 

 

Sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final 

adjustment of the local ground operator. We reserve the right to alter the 

sequence or change/amend the itinerary with/without prior notice.  

行程顺序、餐食和酒店安排将根据当地地接人员的最终安排进行调整。我

们保留在不另行通知的情况下更改行程顺序或对行程进行修改的权利。          

 


